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درحالی کـه لیـگ برتـر بـه روزهـای پایانـی خود نزدیک می شـود و تنها سـه هفته 

از ایـن رقابت هـا باقـی مانـده، آرام آرام تیم هـای مختلف درحال تسویه حسـاب با 

بازیکنـان و کادر فنـی خـود هسـتند تـا باتوجـه بـه فاصلـه کم پایـان فصل جاری 

تـا آغـاز فصـل بعـد هرچـه سـریع تر نسـبت به تقویـت و رفـع نقـاط ضعـف بـرای 

فصـل بیسـتم لیـگ برتـر اقـدام کننـد و این درحالی اسـت که باشـگاه اسـتقلال 

تـا امـروز فقـط ۶۰ درصـد از قـرارداد بازیکنـان خـود را پرداخت کـرده و هنوز ۴۰ 

درصـد دیگـر باقی مانده اسـت.

بـر همیـن اسـاس و طبـق آخریـن اخبـار از اردوی آبی پوشـان مدیریـت باشـگاه 

در تـلاش اسـت طـی یکـی دو روز آینـده و تـا قبـل از بـازی یک چهـارم نهایی جام 

حذفـی مقابـل سـپاهان کـه دوشـنبه هفتـه آینـده در تهـران برگـزار می شـود، 

۱۰درصـد دیگـر از قـرارداد بازیکنـان را پرداخـت کنـد تـا بـه این ترتیـب فقط ۳۰ 

درصـد از مطالبـات دسـتمزد آبی پوشـان باقـی بمانـد.

در همیـن راسـتا نیـز طبـق برنامه ریزی هـای انجام شـده تـا پایـان فصل جـاری 

۱۰درصـد دیگـر پرداختـی باشـگاه اسـتقلال بـه کادر فنـی و بازیکنـان انجـام 

خواهـد شـد و ایـن درحالـی اسـت کـه حـدود ۱۰درصـد از کل قـرارداد بازیکنان 

صرف امور هزینه های ثبت قرارداد در سـازمان لیگ و فدراسـیون فوتبال شـده و 

بـه ایـن ترتیـب بازیکنـان اسـتقلال با ۱۰درصـد طلب خود فصل را بـه پایان برده 

و تـا پایـان فصـل بیسـتم در انتظـار واریـزی ۱۰درصد باقیمانده و تسویه حسـاب 

با باشـگاه خواهنـد ماند.

 پاداش حذفی و سهمیه آسیا مصوب شد

جلسـه هیات مدیره باشـگاه اسـتقلال عصر روز دوشـنبه در محل این باشگاه و با 

حضـور تمامـی اعضا برگزار شـد. در این جلسـه اعضـای هیات مدیره درخصوص 

مـوارد مختلـف ازجملـه مخاطـرات پرونده های بازیکنان و مربیان خارجی سـابق 

ایـن تیـم کـه همچنـان در فیفـا بـاز بوده و مشـکلات عدیده مالی را برای باشـگاه 

ایجـاد کرده انـد، بـه صحبـت و بررسـی پرداخـت و عمـده زمان جلسـه به موضوع 

بدهی هـای باشـگاه بـه طلبـکاران خارجی و داخلی اختصـاص پیدا کرد.

بـا این حـال یکـی از مصوبـات اعضـای هیات مدیـره اسـتقلال بـه تصویـب 

پاداش هـای خـاص بـرای بازیکنـان در بازی هـای ویـژه تا پایان فصـل اختصاص 

پیـدا کـرده و مقـرر شـد به جـز پاداشـی کـه بـرای بازیکنـان و کادر به منظـور دو 

پیـروزی اخیـر ایـن تیـم در لیـگ مقابـل پـارس جـم و سـپاهان درنظـر گرفتـه 

شـده، درصورتی کـه اسـتقلالی ها بتواننـد در دیدارهـای پیـش رو موفـق عمـل 

کـرده و سـهمیه لیـگ قهرمانـان آسـیا را به دسـت بیاورنـد، پـاداش دیگـری نیـز 

بـه آنهـا تعلـق بگیـرد.

ایـن درحالـی اسـت کـه از باشـگاه اسـتقلال خبـر می رسـد مدیـران این باشـگاه 

نسـبت به دیـدار هفتـه آینـده مقابـل سـپاهان در یک چهـارم نهایی جـام حذفی 

حساسـیت ویژه ای داشـته و جدای از پاداش های درنظر گرفته شـده برای لیگ، 

بـرای ایـن مسـابقه و درمجمـوع بـرای موفقیـت در جام حذفـي فوتبـال ایـران نیز 

پـاداش جداگانـه دیگـری را بـرای بازیکنـان و کادر فنـی درنظـر گرفته اند.

 شیخ به شهرخودرو می رسد دشتی نه

ــه  ــدار هفت ــزاری دی ــرای برگ ــر ب ــرواز چارت ــا پ ــنبه ب ــروز چهارش ــتقلالی ها ام اس

ــن  ــد، ای ــد ش ــهد خواهن ــی مش ــهرخودرو راه ــل ش ــود مقاب ــتم خ بیست وهش

درحالــی اســت کــه بعــد از اینکــه مصدومیــت بازیکنــان ایــن تیــم برطــرف شــده 

ــه اردوی آبی هــا بازگشــتند، حــالا دســت فرهــاد مجیــدی  و کرونایی هــا نیــز ب

ــد در  ــده و او می توان ــاز ش ــف ب ــای مختل ــتم و تاکتیک ه ــاب سیس ــرای انتخ ب

دیــدار بــا شــهر خــودرو از حداکثــر نفراتــش بــرای انتخــاب ۱۱نفــر اصلــی بــرای 

حضــور در میــدان اســتفاده لازم را ببــرد.

در ایـن بیـن نکتـه قابل توجـه اینکـه شـیخ دیاباتـه کـه در بـازی بـا سـپاهان از 

ناحیـه زانـو مصـدوم شـده و مجبـور بـه ترک زمین شـد تا هـواداران دوبـاره  نگران 

مصدومیـت گلـزن آفریقایـی خـود شـوند، طـی چنـد روز گذشـته نسـبت به رفـع 

مصدومیـت خـود بـا فیزیوتراپـی اقـدام کـرده و از عصـر روز گذشـته در تمرینـات 

حاضـر شـد تـا مشـکلی بـرای همراهی اسـتقلال درصـورت صلاحدیـد کادرفنی 

برای بازی فرداشـب مقابل تیم مشـهدی نداشـته باشـد، این درحالی اسـت که 

علی دشتی همچنان مصدوم است و نمی تواند فعلا آبی پوشان را در دیدارهای 

ایـن تیـم همراهـی کنـد. از سـوی دیگـر دو بازیکـن اسـتقلال همچنان بـا کرونا 

دسـت وپنجه نـرم کـرده و عظیـم گـوک و فردیـن رابـط کـه به تازگـی بـه تیـم ملی 

جوانـان دعـوت شـده اسـت نیـز در قرنطینـه به سـر می برنـد و بـه ایـن ترتیب این 

دو بازیکـن نیـز نمی تواننـد اسـتقلال را در مشـهد همراهـی کننـد. رضاونـد هـم 

به علـت اخـراج در بـازی قبلـی ایـن بـازی را از دسـت داده اسـت.

 تلاش ها برای صدور کارت بازی شجاعیان ادامه دارد

اگرچـه اسـتقلالی ها بـا کمبـود نفـرات موثـر و کلیدی این روزها مواجه نیسـتند، 

امـا بـا رسـیدن داریـوش شـجاعیان بـه مـرز آمادگـی مطلـوب بـرای همراهی تیم 

تلاش هـای مسـئولان باشـگاه پرطرفـدار پایتخـت همچنـان بـرای گرفتـن کارت 

بـازی ایـن هافبـک شـیرازی ادامه دارد. اگرچه هفته گذشـته مسـئولان سـازمان 

لیـگ و فدراسـیون فوتبـال ازجملـه رئیـس کمیتـه تعییـن وضعیـت آب پاکـی را 

روی دسـت اسـتقلالی ها ریختـه و اعـلام کردنـد بـه هیچ وجـه امـکان همراهـی 

شـجاعیان بـا اسـتقلال تـا آخـر فصـل وجـود نـدارد، امـا از آنجاکـه آبی هـا قبـلا 

در ایـن مـورد خـاص قوانیـن فیفـا را راهگشـا دیـده و از ایـن طریـق سـعی کـرده 

بودنـد بـه خواسـته خـود برسـند، بعـد از مشـاهده برخـی قوانیـن نقل وانتقالات 

در ایـران کـه در تغایـر بـا قوانیـن فیفـا بـود، یک بـار دیگـر تلاش هـا بـرای صـدور 

کارت بـازی شـجاعیان را ادامـه داده و حـالا از ایـن باشـگاه خبـر می رسـد که روز 

گذشته باشگاه استقلال درخصوص موارد یادشده یعنی تغایر در برخی قوانین 

نقل وانتقالات بین فدراسـیون فوتبال ایران و فدراسـیون جهانی فوتبال نامه ای 

را بـرای فیفـا ارسـال کـرده اسـت تـا آخرین شـرایط و تلاش ها بـرای گنجاندن نام 

شـجاعیان در فهرسـت اسـتقلال تـا قبـل از پایـان لیـگ همچنـان ادامه داشـته 

باشـد، ایـن درحالـی اسـت کـه طبـق ادعـای یکـی از مسـئولان باشـگاه از طرف 

فدراسـیون فوتبـال نیـز قول هایـی مبنی بـر حـل شـدن این مشـکل داده شـده و 

بایـد تـا روزهـای آینـده صبـر کـرد تـا تکلیف هافبک آبی پوشـان مشـخص شـود.
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گزارش »فرهیختگان« از تازه ترین تحولات استقلال؛ نحوه تسویه حساب با بازیکنان مشخص شد

تصویب پاداش های ویژه در هیات مدیره، چراغ سبز فدراسیون به شجاعیان 
محمدرضاحاجیعبدالرزاق

روزنامه نگار

تیم فوتبال مس رفســـنجان دو هفته مانده به پایان مسابقات لیگ آزادگان 

بـــه لیگ برتر صعود کرد و از این پس برای قهرمانی تلاش می کند. هفته  ها 

صدرنشـــینی این ذهنیت را برای همه فوتبال دوستان به وجود آورده بود که 

این تیم لیگ برتری می شود ولی شیوع ویروس کرونا و تعطیلی مسابقات 

لیگ ابهاماتی را به وجود آورد. برخی تصور می کردند شروع مجدد مسابقات 

لیگ آزادگان شاید به ضرر این تیم که ماه  ها صدرنشین بود، تمام شود. این 

نگرانی برای رفسنجانی  ها وجود داشت که وقفه به وجودآمده معادلات را بر 

هم بزند و این تیم از شرایط ایده آل فاصله بگیرد ولی آنها که از ابتدای فصل 

خیز بلندی برای قهرمانی برداشته بودند تسلیم نشدند و کرونا هم نتوانست 

مانع صعودشان به لیگ برتر شود. این درحالی است که مس کرمان هم شانس 

خوبی برای صعود به لیگ برتر دارد و اگر گل گهر نیز ماندنی شود، فصل بعد 

شـــاهد حضور ســـه تیم کرمانی در لیگ برتر خواهیم بود و از نظر مدیر تیم 

مس رفسنجان، استان کرمان پتانسیل داشتن سه تیم در لیگ برتر را دارد. 

گفت وگوی »فرهیختگان« با علی علیزاده را در ادامه می خوانید.

 

صعود زودهنگامی بود. چطور هفته  ها و ماه  ها صدرنشین بودید؟ 

این صعود را به همه دوستداران تیم مس رفسنجان تبریک می گویم. ۱۳ ماه از فصل 

جاری گذشت. ماه  های سخت و پرفرازونشیبی بود. خیلی سخت بود بتوانیم تیم را 

25 هفته در صدر جدول نگه داریم ولی مربی و مدیران ما این کار را با همت بازیکنان 

انجام دادند. جا دارد از مربی تیم مان به خاطر این صعود تشکر کنم.

ربیعی در آخرین روز های قبل از شروع مسابقات به شما اضافه شد، آیا موفق 

شدید خواسته هایش را برآورده کنید؟ 

ما قرار بود با یک مربی خارجی لیگ را شروع کنیم و همه تمرکزمان روی برنامه  ها و 

بازیکنان موردنظر او بود ولی ۱2 روز مانده به شروع لیگ، ربیعی به رفسنجان آمد. 

در ایـــن فرصت کوتاه تلاش کردیم بازیکنان موردنظر ربیعی را جذب کنیم. حتی 

کارت ســـه تن از بازیکنان مان نیم ســـاعت قبل از بازی اول لیگ صادر شد. به هر 

حال شروع کردیم و شروع خوبی بود. این روند را پله پله ادامه دادیم تا به قهرمانی 

در نیم فصل مسابقات ختم شد.

به دلیل صدرنشینی پیاپی صعود تیم تان قابل پیش بینی بود؛ هیجان لازم 

را داشت؟ 

برای ما هیجان انگیز بود. چون در ابتدای فصل با کمک ربیعی برنامه ای سه ساله 

برای صعود به لیگ برتر تنظیم کردیم. قرار نبود تیم مان در اولین ســـال این برنامه 

صعود کند. ولی کادری قوی بالای سر این برنامه بود وخیلی زود موفق شدیم شرایط 

صعود را فراهم کنیم. ازاین رو در یک سال اول برنامه ای برای صعود نداشتیم و وقتی 

این اتفاق افتاد خیلی خوشحال شدیم.

برنامه تان برای لیگ برتر چیست؟ 

با مدیرعامل صنایع مس ایران صحبت کردم. او به ما اطمینان داد این تیم را در لیگ 

برتر حمایت می کند. ازاین رو در تدارک تامین زیرساخت  های لازم ازجمله ورزشگاه 

محل برگزاری بازی  ها برای حضور در لیگ برتر هستیم. همه چیز آماده است تا در 

مهرماه میزبان خوبی برای رقبای لیگ برتری باشیم.

مگر صنایع مس دولتی نیست؟ چطور می خواهید از کمک دولت در لیگ 

برتر استفاده کنید؟ 

نمی دانم در تیم  های لیگ برتری چه خبر است ولی صنایع مس ایران را با جا های 

دیگر مقایسه نکنید. من کاری به باشگاه  های دیگر ندارم. ولی درمورد باشگاه خودمان 

می توانم با اطمینان بگویم که صنایع مس هر بودجه ای که خواستیم را در اختیارمان 

قرار داد. حتی گاهی بودجه بیشتری به ما دادند و هرگز چیزی کم نبوده است. اگر 

قرار بود موانعی برای کمک به باشگاه ما وجود داشته باشد قول نمی دادند. حتی 

بودجه بندی مخارج ســـال آینده تیم ما انجام شده است. روی این قول  ها حساب 

کردیم و با توجه به قول  هایی که دادند به محض اینکه دو بازی باقی مانده تمام شود 

برای جذب بازیکنان موردنظر سرمربی تیم مان اقدام می کنیم.

با بازیکن خاصی مذاکره کرده اید؟ 

کادرفنی و کادر مدیریت خوبی در باشگاه ما مشغول فعالیت هستند. در همه زمینه  ها 

مشاوران خوبی وجود دارند. ربیعی برنامه خوبی به ما ارائه داده است. در این برنامه 

لیستی از بازیکنان لیگ یک و لیگ برتر هم وجود دارد ولی اخلاقی نیست در شرایط 

فعلی که هنوز دو هفته به پایان لیگ آزادگان باقی اســـت با بازیکنان دیگر تیم  ها 

صحبت کنیم. ازاین رو منتظر سوت پایان لیگ دسته اول هستیم، به محض اینکه 

مسابقات تمام شود با آنها مذاکره می کنیم و نفرات مجرب و قابل قبولی را به این تیم 

می آوریم. حتی اگر ربیعی بخواهد با همین نفرات وارد لیگ برتر شود خواسته او را 

برآورده کرده و با همه بازیکنان تمدید خواهیم کرد. بااین حال معتقدم اسکلت اصلی 

تیم باید حفظ شود و لازم است چند مهره تاثیرگذار و لیگ برتری به ما اضافه شوند.

با وجود صعود به لیگ برتر انگیز ه ای برای قهرمانی در لیگ آزادگان دارید؟ 

هدف اصلی ما صعود به لیگ برتر بود و در مرحله دوم به دنبال قهرمانی هستیم. 

شک نکنید دو بازی بعدی را با تمام قوا به میدان می رویم تا جام قهرمانی را با افتخار 

بالای سر ببریم.

درصورت صعود مس کرمان فکر می کنید استان کرمان ظرفیت حضور سه 

تیم در لیگ برتر را دارد؟ 

بله، استان ما این ظرفیت را دارد که بخواهد سه تیم لیگ برتری داشته باشد. شک 

نکنید اگر مس کرمان هم در کنار تیم ما و تیم گل گهر به لیگ برتر بیاید، اســـتان 

ما این پتانسیل را دارد تا هر سه تیم را ساپورت کند. شاید برخی اختلاف  ها دلیل 

غیبت تیم  هایی مثل ما یا تیم  های کرمانی در لیگ برتر طی ســـال  های قبل بود. 

بااین حال مدیریت قوی شکل گرفته و امیدوارم سال آینده نمایندگان خوبی برای 

استان مان باشیم.

ربیعی در کادرفنی می ماند؟ 

قراردادمان را در اسفندماه سال قبل با محمد ربیعی تمدید کردیم و می خواهیم او 

بماند. قطعا سعی می کنیم او را حفظ کنیم. چون صعود به لیگ برتر خیلی سخت 

است ولی بقا در این لیگ سخت تر است. ازاین رو ما سعی می کنیم استخوان بندی 

تیم را حفظ کنیم. البته با توجه به احوالات لیگ برتر تیم مس رفسنجان را تقویت 

خواهیم کرد. از طرفی اصرار داریم ســـرمربی تیم مان بماند، اســـم  هایی که برای 

سرمربیگری مطرح می شود برای تیم  های دیگر است و ربطی به باشگاه ما 

ندارد. ما دوست داریم با ربیعی ادامه دهیم مگر اینکه خودش نخواهد.

دلال  ها بیشتر اطراف تیم  هایی که لیگ برتری می شوند، هستند 

و ممکن است حامیان دیروز به مخالفان امروز تبدیل شوند؟ 

اگر مثلث مدیریت، کادرفنی و منابع انســـانی در تیم ما حفظ شود، 

می توانیم در لیگ برتر هم موفق شویم. ما با حفظ همین مثلث به لیگ 

برتر صعود کردیم. اگر باز هم روی این مثلث حساب کنیم 

می توانیم در لیگ برتر موفق باشیم. منظور من از 

مدیریت علاوه بر مدیران باشگاه، مسئولان شهری 

و سیاسی و دولتی هستند. خداراشکر در فصل 

جاری همدلی در تیم و کل شهر وجود داشت. 

شک نکنید در لیگ برتر نیز همین اتفاق رخ 

می دهد. استاندار، فرماندار، امام جمعه و 

همه مسئولان بزرگ و کوچک استان کمک 

کردند تیم به لیگ برتر صعود کرد. شک 

نکنید در لیگ برتر هم این همدلی وجود 

خواهد داشـــت چون ما امتحان پس دادیم و اگر از این جمع کسی پایش را عقب 

بکشد یک جای کار لنگ می زند و اتحادمان به خطر می افتد.

از مس فاصله بگیریم. به عنوان بازیکن ســـابق اســـتقلال اوضاع این تیم را 

چطور ارزیابی می کنید؟ 

به نظر من اســـتراماچونی تیم را خودش بســـت، باید او را حفظ می کردند. یکی از 

دلایلی که فرهاد مجیدی نتیجه نمی گیرد، همین است. او تیم را خودش نبست و 

شناخت آنچنانی نسبت به همه بازیکنان نداشت. من فکر می کنم استقلال ثبات 

مدیریت نداشـــت و به همین دلیل نتوانست استراماچونی را حفظ کند. اگر این 

مربی می ماند شک نکنید استقلال شانس اصلی قهرمانی بود. فصل جاری برای 

استقلال از دست رفت، از این پس باید برای فصل آینده برنامه ریزی کنند. مدیریت 

قوی لازم است تا استقلال را در جایگاه اصلی خودش بنشاند؛ چراکه جایگاه فعلی 

برای استقلال زشت است.

فکر می کنید فرهاد مجیدی باید بماند؟ 

اگر قرار است فرهاد مجیدی را نگه دارند باید مشاوری قوی مثل مرحوم پورحیدری 

در کنار او باشد. مجیدی تجربه لازم را ندارد. از طرفی باید به این مربی زمان دهند. 

اگـــر می خواهند مربیان جوان ایده  های نو را مطرح کنند باید به آنها زمان دهند. 

مجیدی از خانواده استقلال است و باید زمان دهند تا موفق شود. ایراد اصلی تیم 

استقلال بی ثباتی باشگاه استقلال است.

به نظر شـــما هم وزارت ورزش با حمایت هایش از باشگاه پرسپولیس باعث 

تضعیف تیم استقلال شد؟ 

قبول ندارم، ما باید واقعیت را بپذیریم . حدود چهار ســـال اســـت بازیکنان تیم 

پرســـپولیس در کنار هم بازی می کنند. از زمانی که برانکو به این تیم آمد 

آنها هر ســـال قوی تر و باثبات تر شـــدند. اسکلت این تیم حفظ شد 

و 8۰ درصد از بازیکنان مدت  هاســـت در کنار هم هســـتند. در تیم 

استقلال این طور نیست. استقلالی  ها نه اسکلت تیم شان را حفظ 

کردنـــد و نه بازیکن باتجربه ای مثل جلال حســـینی دارند و نه مرد 

مقتدر و قلدری مثل کریم باقری روی نیمکت این تیم نشسته است. 

با همه احترامی که برای دوستانم در تیم استقلال قائل هستم ولی باید 

پذیرفت کادرفنی نیاز به افراد قوی دارد و باید تقویت شود. بار 

فنی این تیم قوی نیست و نیاز به تجربه دارد. حتی 

بازیکنان باتجربه نیاز دارد. استقلال کوچک نیست 

و خیلی هم بزرگ است. به نظر من باید واقع گرا 

باشیم و قهرمانی را به باشگاه پرسپولیس تبریک 

بگوییم. این حرف  ها هم که وزیر دخیل بوده، 

درســـت نیست. آیا باشگاه استقلال به لحاظ 

مالی مشـــکل داشته است؟ من این حرف  ها 

را نمی پذیـــرم و معتقدم تیم  ها باید در زمین 

قدرت خود را نشان دهند.

علی علیزاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: کرمان پتانسیل ۳ تیم لیگ برتری را دارد

مجیدیزمانومشاوریقویمثلمرحومپورحیدریمیخواهد
پرسپولیس قهرمان شد چون ثبات و باتجربه  هایی مثل حسینی و باقری را دارد

  گفت وگو

نیلوفرمژدهی
روزنامه نگار

۲ بازی حساس و سرنوشت ساز در انتظار مجیدی و استقلال

فرهاد لیست فصل بعد را آماده کرد
یک مدیر استقلال: همین  ها بمانند، بهترین تیم آسیا هستیم 

فرهیختگان چندی پیش فرهاد مجیدی، سرمربی تیم فوتبال استقلال بعد از از دست رفتن قهرمانی لیگ برتر در گفت وگویی با رسانه این باشگاه سه قول را به هواداران 

این تیم داد؛ اول کسب سهمیه آسیا، سپس قهرمانی جام حذفی و درنهایت صعود استقلال از مرحله گروهی لیگ قهرمانان به مرحله حذفی این رقابت  ها. در آن دوران 

استقلال نتایج خوبی نمی گرفت و حتی خطر این هم وجود داشت که سهمیه آسیا برای فصل آینده از چنگ آبی  ها بپرد. از سوی دیگر در همان دوران با توجه به نتایج 

استقلال شایعه  های زیادی حول محور نیمکت این تیم برای فصل آینده منتشر شد و برخی از بازگشت استراماچونی خبر دادند و برخی دیگر منصوریان و قلعه نویی را 

به عنوان آلترناتیو  های فرهاد معرفی کردند. این درحالی است که استقلال طی دو هفته اخیر و با رسیدن همه بازیکنانش نتایج خوبی را کسب کرده و حالا مدعی اصلی 

کسب عنوان نایب قهرمانی لیگ برتر است و چه بسا قهرمانی جام حذفی را هم کسب کند؛ ناگفته پیداست دیدار ۶ امتیازی مقابل شهرخودرو از هفته بیست وهشتم لیگ و 

مسابقه حساس و حیثیتی در برابر سپاهان از مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی می تواند بسیاری از معادلات نیمکت استقلال برای فصل بعد را مشخص کند و درصورتی که 

آبی  ها بتوانند از این دو دیدار با دست پر و با موفقیت آن را ترک کنند دیگر هیچ حرف و حدیثی درخصوص ابقای مجیدی باقی نخواهد ماند. هرچند ماموریت فرهاد بعد 

از کسب سهمیه با قهرمانی جام حذفی با موفقیت به پایان خواهد رسید. در همین بین، طی روز های گذشته اخبار متعددی نیز درخصوص اینکه چرا مجیدی با وجود 

درخواست کتبی مدیریت نسبت به ارائه لیست به باشگاه مقاومت می کند، منتشر و دلایل زیادی نیز در این خصوص عنوان شد که یکی از آنها خیال راحت فرهاد برای 

باقی ماندن در استقلال و دلیل دیگر رسیدن به یک فضای آرامش بعد از یکی دو پیروزی در دیدار های حیثیتی و دشوار این تیم بود و حالا طبق اطلاعات »فرهیختگان« 

از اردوگاه آبی پوشان و از جمع کادرفنی این تیم، به نظر می رسد مجیدی بعد از تشخیص نقاط ضعف و قوت استقلال فصل نوزدهم و در مشورت با سایر اعضای کادرفنی 

حداقل روی کاغذ لیست خود برای فصل بیستم رقابت  های لیگ برتر را بسته و قرار است بعد از بازی با شهرخودرو این لیست را به صورت قدم به قدم به باشگاه ارائه کند.

البته در مرحله اول برای کادرفنی مشخص شدن سرنوشت تمدیدی  های استقلال اهمیت دارد و اولویت فرهاد مجیدی حفظ برخی از همین بازیکنان تمدیدی به شمار 

می رود اما درصورتی که این اتفاق رخ ندهد مطمئنا از لیست ورودی بازیکنانی که مدنظر سرمربی استقلال هستند، به عنوان نفرات جایگزین اقدام خواهد شد. در همین 

راستا یکی از مدیران این باشگاه به »فرهیختگان« گفت: »استقلال درحال حاضر بهترین بازیکنان را دارد و اعتقاد دارم اگر برای فصل آینده هم این تیم حفظ و تقویت شود، 

درصورتی که مشکلات حاشیه ای برایش ایجاد نکنند مطمئنا این تیم با نفراتی که دارد بهترین تیم آسیا به شمار می رود اما تاکید می کنم برای اینکه لیست استقلال فصل 

بعد مشخص شود ابتدا باید سرنوشت و تکلیف بازیکنان تمدیدی مان معلوم شده و سپس در ادامه درصورتی که جای خالی در لیست وجود داشته باشد نسبت به جذب 

بازیکن جدید برای رفع نقاط ضعف و بهبود نقاط قوت مان اقدام خواهیم کرد.


